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 Protokoll   
  

                                 

POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS WEBB ORG.NUMMER 

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

 

 

Typ av möte: 

Kommunala pensionärsrådet 
 

Mötesdatum:  

2014-02-20 kl. 13.00 - 15.00 

Plats: 

Nacka stadshus, lokal Jelgava 
 

Närvarande:  

Samordnings- och utvecklingsenheten (SUE), Nacka kommun 

Samordnare: Jessica Röök, Sekreterare: Ingrid Greger 

Äldreenheten Nacka kommun 

Chef: Anne-Lie Söderlund 

PRO: 
Marianne Eriksson, Maud Anderstedt, Bengt Stenqvist, Brita Nyman, 
Vera Maj Thorby, Gun Mattson, Gunnar Olsson, Birgitta Björklund.    

SPF: 

Ann Mari Hjorth, Elise Stare, Monica Ulfhielm, Moa Bern, Anna-Lena 

Berglund, Margareta Hjelmstad.  

Inbjudna: Mats Sundbom Silverlife, Anna-Lena Möllstam, Sociala kvalitetsenheten 

Presidiet 

Gunilla Elmberg 1 vice ordf. (m)  

Maria Fridstjerna 2 vice ordf. (s) 
 
1 vice ordförande 

……………………………… 

Gunilla Elmberg 

 
2 vice ordf.  

……………………………… 

Maria Fridstjerna 

 

Kontrasignering 

 

………………………………                   

SPF Anna-Lena Berglund  

 

……………………………………. 
PRO Gun Mattson 
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Nr Ärende Ansvarig 

1.  Mötets öppnande och upprop 

Ordförande Gunilla Elmberg hälsar alla välkomna. 

 

2.  Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkänns.  

 

 

3.  Minnesanteckningar från föregående möte 

Rättelse till minnesanteckningarna 2013-11-28 punkt 7. 

Meningen ”Tryggve är unikt för Nacka.” stryks.   

 

 

 Besök  

4. Mats Sundbom från Silverlife kommer och berättar om 

projektet vid Graninge 

Bygga relationer med äldre lite tidigare i livet 

Projektet handlar om mycket mer än boyta och inflyttning 

beräknas till 2017. Det finns ingen åldersgräns för de boende. 

Urvalet blir både hyreslägenheter och bostadsrätter i olika 

storlekar. Broschyrer delades ut vid mötet. Mer information 

finns på http://www.silverlife.se/2013/03/ Bilaga bifogas 

  

 

5. Anna-Lena Möllstam berättar om projektet ”Bättre liv 

för äldre”. Hon berättar också om hur 

läkemedelshanteringen fungerar i Nacka 

Anna-Lena arbetar som gruppchef på sociala kvalitetsenheten, 

bland annat med utveckling av äldrefrågor. Hon har ett 

övergripande ansvar när det gäller att utveckla samverkan 

mellan kommun och landsting. Hon deltar sedan 2011 i 

Stockholms läns Ledningskraftsteam för ”Bättre liv för sjuka 

äldre” och har en mångårig erfarenhet som chef för särskilda 

boenden, bland annat i Nacka.  

Bilaga bifogas. 

Mötesdeltagarna efterfrågar en bekräftelse på att 

kommunstyrelsen mottagit skrivelsen om ”läkemedelsbehandling 

av äldre invånare i Nacka kommun som skickats från SPF och 

PRO. Ordförande informerar att ärendet ligger hos Anders 

Fredriksson, socialdirektör, och att skrivelsen har funnits 

tillgänglig för kommunstyrelsen. Anne- Lie Söderlund bevakar 

att Anders F. kollar upp att kommunstyrelsen har fått 

handlingarna.  

 

http://www.silverlife.se/2013/03/


  3 (4) 

 

 

 Information  

6. Hemtjänstkorgen – juristens utlåtande kring möjligheten 

till större valfrihet inom ramen för biståndsbedömd 

hemtjänst 

Bilagor bifogas.  

 

Anne-Lie Söderlund, 

äldreenheten 

7. Information angående Ältadalen 

Jessica Röök, Samordnings- och utvecklingsenheten 

Information angående Ältadalen 

Jessica Röök, Samordnings- och utvecklingsenheten 

Jessica har varit i kontakt med Sven Andersson, 

översiktplanerare och berättade om arbetet med Ältadalen ur 

ett tjänstemannaperspektiv:  

Redan tidigt i planprocessen framkom önskemål om 

äldreboende i Ältadalen. Planenhetens uppdrag var att göra en 

plan som gör det möjligt att bygga ett äldreboende ur ett 

plantekniskt perspektiv. Den möjligheten finns nu och planen 

är antagen, men beslutet om ett äldreboende ska byggas är 

politiskt.  

KPR har lämnat in synpunkter när ärendet gick ut på samråd.   

PRO och SPF Älta ska träffa ordförande i SÄN Eva Öbom 

Ekdahl. 

Innan en detaljplan tas fram gör tjänstemännen ett 

planprogram. Arbetet med att ta fram ett planprogram ska 

påbörjas för Älta centrum. Det kommer att byggas mycket i 

Älta centrum och i framtida detaljplaner kommer det finnas 

möjlighet att planera för äldreboende. 

Mötesdeltagarna hade många frågor kring planerna på 

äldreboende i Älta Dalen. Anne-Lie Söderlund föreslår att 

KPR skapar en arbetsgrupp för att framöver ha bättre 

möjlighet att delta i ärenden i ett tidigare skede.   

Till mötet i maj kommer Jan-Erik Jansson och eventuellt Sven 

Andersson för att berätta om Nackas stadsutvecklingsarbete. 
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 Diskussion  

8. Remissvar Nackas cykelplan 

Ett förslag framfördes att remissvaret omarbetas till ett 

gemensamt yttrande från KPR. Monica Ulfhielm gör 

omarbetningen och ordförande i KPR undertecknar.  

Yttrandet ska skickas in senast 28/2.  

Med anledning av detta protokollförs mötesanteckningarna 

och undertecknas av 1 vice och 2 vice ordförande. 

Bilaga bifogas. 

 

 

9. Övriga frågor  

Vera Maj Thorby framförde önskemål att få kallelse per brev 

sju dagar före KPR mötet. Presidiet ser över möjligheter att 

tillmötesgå önskemålet till hösten.  

Hur ser sprinkler systemen ut på befintliga äldreboenden? 

Vem är ansvarig för trygghetslarm?  

Anne-Lie Söderlund återkopplar.   

En ny upphandling ”matlådor” hösten 2015. 

 

 

 

 

 

 

 

10. Kommande möten: 

 KPRAU 2014-04-22, kl 13.00–15.00 Lokal: Kisumu 

  

 KPR 2014-05-08, kl. 13.00–15.00 Lokal: Jelgava 

 

 

11. Mötet avslutas 

Ordförande avslutar mötet.   

 

 

 

 

 

 

 


